
Schriftelijke vragen aan het college. 

 

Gennep 

RG nr: 538278 

Datum: 19-12-2021 

Aan de voorzitter van de raad 

Steller vragen:          fractie SP 

Onderwerp: MGR vragen over de  bedrijfsvoering van de gecontracteerde zorgverleners 

 
Het college wordt verzocht de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden: 
 

1. Is onderstaande publicatie u bekend? 
2. Kan de wethouder zeggen met welke zorgaanbieders de gemeente een contract heeft? 
3. Of deze zorgaanbieders banden hebben met equityfondsen? 
4. Welke maatregelen gaat u nemen om te zorgen dat we als gemeente niet verrast worden 

door schulden van zorgaanbieders? 
5. Welke risico’s loopt de gemeente bij een faillissement van een zorgaanbieder?                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                        
 

 
Toelichting: 
De SP stelt deze vragen naar aanleiding van een  onderzoek van Follow de Money met betrekking 
tot durfkapitalisten in de zorg (publicatie 20 november 2021) 
 
De SP Gennep heeft hierover per mail vragen gesteld aan de uitvoerders van de MGR. 
De strekking van de antwoordmail is dat voor 2022 de eisen  waaraan de zorgaanbieders moeten 
voldoen om aan een aanbesteding deel te mogen nemen strenger en ruimer  zijn gesteld. Er zijn 
ook eisen gesteld aan aanbieders om zoveel mogelijk te voorkomen dat malafide aanbieders een 
raamcontract krijgen, maar dat de MGR niet kan voorkomen dat als later blijkt dat een  
zorgaanbieder onderdeel is geworden van een equityfonds  er toch zaken gedaan worden. 
 
Zorgelijk vinden wij het dat in het artikel  de Nederlandse Zorg Autoriteit stelt het probleem niet te 
zien. Door de jaren heen zijn erop diverse terreinen grote problemen ontstaan omdat 
toezichthouders niet of te laat ingrepen.                                                             
Wij zouden graag zien dat: 

• Er jaarlijks kritisch gekeken wordt naar de financiële positie van de zorgaanbieders waar 
wij als  Gennep of als MGR contracten mee hebben en/of afsluiten.  

• Of zij contacten hebben met Equityfondsen  en als  die  banden bestaan  onderzoek te 
doen  naar de vermogenspositie cq de schulden en  op de kwaliteit van zorg en de 
werkdruk 

    

 
Namens de SP fractie, 
   
Hennie Frentz 

 

http://www.sp.nl/

